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Etterord: Hilsen til pensjonisten fra 
Høgskulen i Volda

En hedersmann, en inspirator, en bauta på Avdeling for mediefag

Paul har vært tilknyttet og ansatt ved Høgskulen i Volda (HVO) i nesten 
20 år, siden 2003. Først som stipendiat, så som førsteamanuensis og fra 
2015 som professor. Paul har vært en allsidig og svært samarbeidsvillig 
og produktiv medarbeider gjennom alle år ved HVO. Han har vært en 
pådriver i Avdeling for mediefag (AMF) sine forskningsaktiviteter, der 
han blant annet har ledet forskningsgruppen «Medier, profesjoner og 
samfunn». Hans omfattende og allsidige forskningsaktivitet fokuserer i 
hovedsak på journalistiske praksiser, profesjoner og innholdsanalyser i 
vid forstand. 

Det som også karakteriserer Paul sin forskning, er at han er en samar-
beidets mann. Paul har publisert sammen med mange kollegaer, og har 
hjulpet mange forskerspirer med å komme i gang – og med å gi verdi-
fulle innspill og skrivehjelp. Å gå i «forskerlære» hos Paul har vært et 
privilegium som mange har ønsket seg. Paul har også bidratt med mange 
søknader om finansiering av forskning, som har resultert i en betydelig 
andel av de eksterne forskningsmidlene ved AMF og har derfor bidratt til 
å øke forskningsaktiviteten ved avdelingen. Paul har bevart nysgjerrighe-
ten og engasjementet sitt nå når det nærmer seg slutten av karrieren. Han 
har en kolossal arbeidskapasitet og evner å ha mange prosjekter i gang 
på samme tid – og å få dem fullført! Paul sin vitenskapelige produksjon 
teller et 40-talls artikler og minst 12 bøker, og hans vitenskapelige publi-
kasjoner står som et betydelig og viktig bidrag i norsk og internasjonal 
medieforskning.

Paul har også vært en inspirator og nytenker innen undervisning ved 
AMF. Han har vært fast underviser på studieprogrammet i journalistikk, 
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og har også vært sentral i samarbeidet mellom AMF og IGM om å tilby 
høyskolestudier innenfor kommunikasjon, design og digital kommuni-
kasjon. Som underviser har Paul svært godt omdømme. «Paul snakker 
sånn at vi forstår hva han sier», skriver studentene i emneevalueringene. 
Paul sine kommunikasjonsevner er uovertrufne, han mestrer kunsten å 
forklare komplekse sammenhenger på en forståelig måte, for både stu-
denter og kollegaer. 

Paul har ledet avdelingens arbeid med å utvikle en ny mediemaster. 
Det internasjonale masterprogrammet, Master in Media Practices, er 
et fellesprosjekt for Avdeling for mediefag og er utpreget tverrfaglig. I 
arbeidet med utviklingen av masteren viste Paul urokkelig optimisme og 
store diplomatiske evner. Det krever både mot og tålmodighet å utvikle et 
masterprogram som bygger videre på fire forskjellige bachelorprogram, 
men Paul fikk dette prosjektet trygt i havn. Han var programansvarlig for 
masterprogrammet fra 2017 til 2021. Da han sluttet som programansvar-
lig, overleverte han et populært og veldrevet studieprogram med årlig 
over 150 internasjonale søkere til 15–20 studieplasser. 

Kollegaer karakteriserer Paul som en lagspiller av rang, som enormt 
kunnskapsrik, en inspirator, en som bidrar positivt til faglige diskusjoner 
og en svært omgjengelig person som alltid finner en løsning på en utfor-
dring. Vel å merke uten at han går på kompromiss med grunnleggende 
akademiske eller personlige verdier.

Da jeg for to år siden startet som dekan på AMF, var Paul utnevnt til 
pro-dekan, og jeg valgte å forlenge Pauls engasjement i denne funksjo-
nen. Paul har vært en solid og lojal medspiller i ledergruppen ved AMF. 
Jeg har satt pris på og har hatt stor nytte av hans skarpe analyser og kloke 
råd i prosesser og saker vi har skullet løse på avdelingen. Paul er hyggelig 
å være sammen med og har et hjerte av gull – han er alltid klar for å bidra 
til felleskapet; jeg har aldri opplevd at Paul har sagt nei når jeg har bedt 
ham om å løse en oppgave. I tillegg er Paul beskjeden – han roser heller 
andre enn å stå i rampelyset selv. 

Når Paul nå går på pensjon for alvor, etter å ha hatt redusert stilling ett 
års tid, vil han bli dypt savnet på AMF, både av kollegaer og studenter. 
Men vi håper og tror at vi kan få glede av hans kunnskap og arbeidsevne 
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også i fremtiden. Så – kjære Paul – velkommen tilbake, vi stiller med 
ubegrenset tilgang på rosinboller! 

På vegne av kollegaer ved AMF
Kate Kartveit
Dekan




